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PROTOKÓŁ NR 2/19 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ 

z dnia 25 lutego 2019 r. 
  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:30 i trwało do 13:30 w siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Gryfinie  przy ul. Sprzymierzonych 4. W posiedzeniu udział wzięło  
4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Janina Niwa, Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska. Posiedzenie otworzył, stwierdził 
quorum i obrady poprowadził przewodniczący komisji Jarosław Przygoda. Głównym 
tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na V sesję Rady Powiatu 
w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 2. posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad.3 
Protokół nr 1/19 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 21 stycznia 2019 r. został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na V sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 

I. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 1/V); 
 
- brak pytań; 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 2018 
(druk nr 4/V);  

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gryfinie – Bożena Stawiarska. 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że zakres działalności w zakresie opieki społecznej jest bardzo szeroki. Poprosiła 
o zadawanie pytań.  
 
- brak pytań; 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Gryfinie – Bożena Stawiarska. 

 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uznania skargi na Starostę 

Gryfińskiego za bezzasadną (druk nr 5/V);  
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że Radni w materiałach sesyjnych 
otrzymali wypracowaną opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w zakresie skargi  
na Starostę Gryfińskiego w części  przekroczenia uprawnień statutowych oraz poświadczenia 
nieprawdy w dokumencie urzędowym w sprawie dotyczącej wymiany ogrodzenia 
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zlokalizowanego na terenie nieruchomości oznaczonej numerem działki 66/1, położonej  
w obrębie ewidencyjnym 3 miasta Gryfino, przy ul. Szczecińskiej 33, stanowiącej własność 
Powiatu Gryfińskiego. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zbadaniu skargi oraz 
zapoznaniu się ze złożonymi wyjaśnieniami, dokumentami i opinią prawną, uznała że Starosta 
Gryfiński wyrażając zgodę na wymianę ogrodzenia posiadał umocowanie prawne w tym 
zakresie i działał w imieniu Zarządu Powiatu w Gryfinie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego (druk nr 6/V);  
 

Radny Tomasz Mirakowski odnosząc się do planu postępowań o udzielenie zamówień 
publicznych przewidzianych w roku 2019 r. poprosił o informację w zakresie trybu 
postępowania przedmiotu zamówienia „Udzielenie kredytu długoterminowego 
inwestycyjnego w wysokości 7 500 000 zł na rozbudowę Szpitala Powiatowego w Gryfinie”, 
tj. trybu nieograniczonego. Ponadto zapytał jaka jest istota tego przetargu.  
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu, 
zgodnie z przepisami, przyjmuje plan postępowań o udzielenie zamówień publicznych  
na dany rok kalendarzowy. Zgodnie z przepisami zaciąganie kredytów przez jednostkę 
samorządu terytorialnego musi się odbyć w procedurze przetargu nieograniczonego.  
 
Skarbnik Powiatu Janina Niwa powiedziała, że przetarg nieograniczony oznacza,  
że oferenci z kraju i za granicą mogą się ubiegać o udzielenie zamówienia publicznego. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski kontynuując poinformował, że po podjęciu 
przedmiotowego projektu uchwały zostaną uruchomione procedury przetargowe i na koniec 
marca powinno być rozstrzygnięcie, co do wyboru konkretnego banku.    
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy wykonawca Szpitala czeka na decyzje finansowe 
Powiatu, czy z umowy wynika, że jednak mógłby rozpocząć pewne działania, jak wygląda 
sytuacja? 
  
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że wykonawca rozpoczął już 
działania, część tych działań już zakończył. W momencie, kiedy została zawarta umowa,  
to wykonawca przygotował dokumentację wykonawczą. Dokumentacja ta nie wymaga 
odrębnego pozwolenia na budowę, podpisuje się pod nią osoba mająca uprawnienia. Tydzień 
temu został przekazany plac budowy.  
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy Powiat bez zaciągnięcia kredytu nie ma 
możliwości finansowych na zrealizowanie inwestycji. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że ma. Dodał, że dwukrotnie 
podchodzili do tej inwestycji na etapie projektu budżetu. Przy konstruowaniu budżetu,  
w pierwszej wersji, mieli zapisaną kwotę 5 000 000 zł pochodzącą z kredytu i kwotę 
3 000 000 zł pochodzącą z własnych środków. Obecnie kwota 3 000 000 zł jest zapisana  
w budżecie, ale po stronie Vat. Dodał, że w wersji projektu budżetu, która została przekazana 
Radzie Powiatu zostały zwiększone środki do kwoty 13 000 000 zł. Starają się pozyskać 
środki z budżetu państwa, nie ma wiedzy, czy uda się je faktycznie pozyskać, ale ewentualnie 
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aby móc skonsumować te środki to musieli mieć tak zapisaną w budżecie inwestycję,  
aby pozyskać 50%. Na koniec lutego będą występować za pośrednictwem Wojewody 
Zachodniopomorskiego do Ministra Zdrowia z wnioskiem o udzielenie dotacji w kwocie 
5 000 000 zł. Równolegle jest składany wniosek do Regionalnego Programu Operacyjnego.  
 
Radny Tomasz Mirakowski odnosząc się do sprawozdania z prac Zarządu, że Dom Lekarski 
prosił o pomoc Zarząd Powiatu, zapytał czy wiarygodność Domu Lekarskiego S.A. jest 
kontrolowana przez Zarząd. Jest informacja, że być może od 1 kwietnia br. Minister Zdrowia 
będzie weryfikował szpitale. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że jeżeli chodzi o projekt 
rozporządzenia Ministra Zdrowia, który wyznacza konieczność określenia pewnych 
standardów, jest na etapie konsultacji. Zarząd Powiatu czuwa w tym zakresie. Wystąpił do 
Ministra Zdrowia, Związku Powiatów Polskich, Konwentu Starostów oraz do związków 
zawodnych, które opiniują rozporządzenia na etapie konsultacji, aby tak jak każde 
rozporządzenie zawierało tzw. vacatio legis, ponieważ w rozporządzeniu nie ma dłuższego 
terminu wprowadzającego go w życie, co dosyć mocno jest podnoszone. Dodał, że sami 
występując zawnioskowali o termin 18 miesięcy. Szpital Powiatu, pomimo iż są trudności 
techniczne niezależne od nikogo – mając na myśli stary budynek, posiada opinię  
o tzw. bezpieczeństwie. Odnosząc się do zapytania Radnego poprosił o doprecyzowanie 
zapytania w zakresie zwrócenia się do Zarządu o pomoc.  
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że chodzi o udziały. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że jeżeli chodzi o udziały to patrzy na to 
zupełnie inaczej. Faktem jest, że są w spółce mieszanej, ale prawda jest taka, że jest ona 
osobnym bytem prawnym i nawet jak Dom Lekarski ma wpływ, to oni są zobowiązani  
za zadanie, jakim jest służba zdrowia. Bez względu na to, co robiłby, czy nie 
współudziałowiec, to jeżeli w Spółce dzieje się źle, a nawet wspólnik jeżeli nie chce pomóc, 
to zobowiązani są pomagać. Kontynuując dodał, że na czele Spółki stoi prezes i nie ma 
znaczenia, kto go powoływał, bo ponosi jednoosobową odpowiedzialność. Zarząd Powiatu po 
spotkaniach z Prokurentem wszczął kontrolę w zakresie dokumentowania i wykonywania 
pracy w sprawie wysokości wynagradzania personelu. Dodał, że zostało przygotowane 
wezwanie Domu Lekarskiego do uregulowania zobowiązania inwestycyjnego w wysokości 
1 700 000 zł. Minął termin wykonania tego obowiązku, więc w tym zakresie zapewne 
zostanie naliczona kara. 
 
Radny Tomasz Mirakowski podniósł sprawę braku świadczenia usług lekarskich przez 
chirurgów w piątki w poradni przyszpitalnej. 
 
Radny Hubert Andrych zapytał po jakim czasie od zakończenia inwestycji Szpital 
rozpocznie świadczenie usług w nowym budynku. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że w momencie kiedy uzyska 
wszelkie wymagane zgody na rozpoczęcie prowadzenia działalności – jest to około 1 
miesiąca od zakończenia inwestycji.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
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Ad. 5  Sprawy różne, informacje i wnioski. 
 
Komisja Rewizyjna ustaliła, że na kolejnym posiedzeniu, w ramach realizacji planu pracy, 
zapoznają się z protokołem oraz wystąpieniem pokontrolnym Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z przeprowadzonej kontroli kompleksowej gospodarki 
finansowej Powiatu Gryfińskiego za lata 2014-2017, wybranych zagadnień za okres sprzed 
2014 r. oraz występujących w 2018 r. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13:30. 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
 
Magdalena Romankiewicz 
 
  
 Przewodniczący Komisji 

 

 Jarosław Przygoda 
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